
 

 

          Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

BALVU NOVADA PAŠVALDĪBA 

BALVU NOVAVADA DOME 
Reģ.Nr 90009115622., Bērzpils iela 1A, Balvi, Balvu novads, LV-4501,  

tālrunis +371 64522453, e-pasts: dome@balvi.lv 

 
 

Balvos 

 

IZGLĪTĪBAS, KULTŪRAS UN SPORTA JAUTĀJUMU KOMITEJAS 

SĒDES PROTOKOLS 
 

2023.gada 19.janvārī                                                                    Nr.1 

 

Sēde sasaukta plkst. 11:00 

Sēdi atklāj plkst. 11:01 

 

Sēde notiek klātienē Bērzpils ielā 1A, Balvos, LV-4501 (3.stāvā, Sēžu zālē) 

Sēdes veids - atklāta 

 

Sēdes norise tiek ierakstīta audio formātā. 
 

 

Darba kārtībā: 

1. Par Balvu novada izglītības attīstības stratēģijas 2022. – 2027.gadam apstiprināšanu. 

 

Sēdi vada – Aija Mežale 

Protokolē – Jūlija Korlaša 

 

Piedalās- 

Komitejas locekļi: deputāts Ruta Cibule, deputāts Sandra Kindzule, deputāts Svetlana 

Pavlovska, deputāts Egons Salmanis, deputāts Imants Slišāns 

 

Ieinteresētās personas: 

Balvu novada Bērnu un jauniešu centra jaunatnes darbiniece Alīna Logina, Balvu Profesionālās 

un vispārizglītojošās vidusskolas prezidente Beāte Kaņepe, Balvu Profesionālās un 

vispārizglītojošās vidusskolas kultūras ministrs Līna Leišavniece, Bērzpils pamatskolas 

pašpārvaldes prezidente Līva Raciborska, Balvu Valsts ģimnāzijas skolēnu pašpārvaldes 

informācijas ministrijas ministre Sindija Saide, domes deputāts Iveta Arelkeviča, domes 

priekšsēdētāja vietniece Sandra Kapteine, izpilddirektore Daina Tutiņa, Ziemeļlatgeles 

laikraksta Vaduguns žurnāliste Ingrīda Zinkovska 

attālināti izmantojot  

https://us06web.zoom.us/j/86363868660?pwd=cURzZFlGK0RBRjNKamJzdnViWElMUT09 (attēla un 

skaņas pārraidi reālajā laikā) juriskonsults Iveta Kokoreviča, Sabiedrisko attiecību nodaļas 

vadītāja Iluta Jaunžeikare, Kancelejas un personāla nodaļas vadītāja Līga Vilciņa, 

izpilddirektora vietnieks attīstības plānošanas un nekustamā īpašuma jautājumos Jānis 

Bubnovs, juriskonults Juris Annuškāns, Finanšu plānošanas un centralizētās grāmatvedības 

nodaļas vadītāja Olga Siņica, Juridiskās nodaļas vadītāja Ilona Blūma, juriskonsults Līga 
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Šustova, Balvu Sākumskolas direktore Larisa Krištopanova, izpilddirektora vietnieks 

administratīvajos un finanšu jautājumos Tamāra Locāne, juriskonsults Inese Trupovniece, 

juriskonsults Juris Annuškāns Balvu pilsētas pārvaldes vadītāja Maruta Castrova  

 

Nepiedalās-  

Komitejas locekļi: deputāts Marija Duļbinska  - personīgu iemeslu dēļ 

 

 

Balsojums par darba kārtību 

 

Ziņo Aija Mežale: Sēdes vadītāja skaidro, ka darba kārtībā ir 1 jautājums un aicina 

komitejas locekļus to apstiprināt. Komitejas locekļi apstiprina darba 

kārtību. Sāk izskatīt darba kārtības jautājumus. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  
6 (Ruta Cibule, Sandra Kindzule, Aija Mežale, Svetlana 

Pavlovska, Egons Salmanis, Imants Slišāns) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: Apstiprināt darba kārtību. 

 

1.§ 

Par Balvu novada izglītības attīstības stratēģijas 2022. – 2027.gadam apstiprināšanu 

 

Ziņo Inese Circene: Ziņo par lēmumprojektu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Sandra Kindzule: 

Lūdz papildināt Svid analīzi un rīcības plānu un sīkāk paskaidro. 

Izsaka priekšlikumu 

Aija Mežale: 

Aicina apstiprināt izteiktos priekšlikumus "1) SVID analīzē pie 

draudiem iekļaut sekojošo - "Valsts ilgtspējīgas un prognozējamas 

reģionālās politikas trūkums". 2) Rīcības plānā 3.2.4. punktu formulēt 

sekojoši -Atbalstīt un dažādot pieaugušo neformālās izglītības 

iespējas, t.sk. digitālās un valodu prasmes un profesionālās pilnveides 

izglītības programmas", un aicina komitejas locekļus apstiprināt to, 

par ko komitejas locekļi nobalso ar 5 (Sandra Kindzule, Aija Mežale, 

Svetlana Pavlovska, Egons Salmanis, Imants Slišāns) balsīm par, pret- 

nav, atturas - nav. Ruta Cibule nepiedalās balsojumā- atstāja sēdi. 

Priekšlikums tiek atbalstīts. 

Izsaka priekšlikumu 

Aija Mežale: 

Aicina apstiprināt iesniegto lēmuma projektu ar apstiprinātajiem 

priekšlikumiem un labojumiem. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  
5 (Sandra Kindzule, Aija Mežale, Svetlana Pavlovska, 

Egons Salmanis, Imants Slišāns) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 
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"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu 

"Par Balvu novada izglītības attīstības stratēģijas 2022. – 

2027.gadam apstiprināšanu" ar labojumiem 

 

Sēdi slēdz plkst. 11:41 

 

Sēdi vadīja – 

Komitejas sēdes vadītāja                                                                                           Aija Mežale 

 

Sēdi protokolēja –  

sēžu protokolu vadītāja                Jūlija Korlaša 

 

 


